
I 2013 dannede vi foreningen Folk og Natur. Fra 2014 til 2021 har vi arrangeret sommer-
lejre og har nu for ½ million kroner i materiel, som vi får brug for til vores fremtidige projekt 
Grokraft Naturhøjskole. 
 
Tommy Falkeøje, som er initiativtager for vores projekt, vil gerne 
komme og fortælle og debattere. I slutningen 1970'erne og 80'er 
var han landmand og dyrkede masser af grønsager og korn - og 
han fulgte den dyrkningsmetode, som nogle alternative avlere 
anvendte i 1920'erne og 1940'erne. Vi havde ingen sygdomme i 
planter, dyr eller mennesker. Vores mad smagte helt utrolig godt. 
Hvis syge mennesker boede hos et par dage, blev de raske - uanset 
hvad de fejlede. 
   I de sidste 30 år er alle fødevarer blevet dårligere og dårligere. De burde indeholde alle 
grundstoffer (mineraler) samt sukkerstoffer og olier. Men de indeholder kun en tredjedel. 
For 10 år siden havde 25 % af os kræft. Nu er det 35 %. Kræftlægerne mener, at det bliver 
45 % i år 2025. Og inden år 2030 er det 50 %. Alle andre alvorlige sygdomme følger med i 
samme tempo. Og det gør de psykiske sygdomme også, fordi maden kun er fyldstof - den 
giver ingen energi. 
   Nu er der ved at ske en mental opvågning blandt folk. Og derfor er vi i gang med at starte 
Grokraft Naturhøjskole, hvor vi igen vil producere gode og lækre fødevarer, der gør syge 
mennesker raske - og os andre fulde af energi. 
   Tommy vil gerne fortælle, hvordan man genskaber livet nede i jorden - og hvad der så 
sker dernede - og hvorfor det er så vigtigt. 

 
Første Grokraft Natur-højskole skal ligge på Vest-Sjælland. Måske kommer det til at se 
sådan ud. Vi vil også genoplive naturen i os selv.  
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